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	摘要(中)	本論文衡量在亞洲金融風暴前後，印尼、韓國以及泰國產業投資組合的匯率風險。我們利用Adler and Dumas (1983)的模型來進行實證研究，研究樣本期間自1989年7月至2004年6月。結果發現，在考慮市場報酬和匯率改變之間的潛在關係後，三個國家大部分的產業投資組合均呈現出顯著的匯率風險。此外，匯率制度和亞洲金融風暴所導致匯率的改變對三個國家的產業也造成重要的影響。最後，我們的結果顯示亞洲金融風暴的發生對部份產業確實造成衝擊。
	摘要(英)	The purpose of this paper is to examine the exchange rate exposure of industry portfolios in Indonesia, Korea and Thailand before and after the Asian crisis. We follow the methodology suggested by Adler and Dumas (1983), and our study period is from July 1989 to June 2004. We find that industry portfolios in all three countries show significant exposure coefficients to exchange rate fluctuations when considering the potential correlations between the market returns and the changes in exchange rates. In addition, the exchange rate regimes and distinct economic events such as the currency crisis have significant influences on most industry sectors in these countries. Finally, the empirical results show that some industry sectors are affected by the Asian financial crisis.
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